
سـپاهان بـا فرهـاد مجیـدی وارد
مذاکره شد

8 - تیر - 1403

سپاهان با فرهاد مجیدی برای هدایت این تیم در فصل آینده لیگ برتر
وارد مذاکره شد.

واکنـش باشگـاه سـپاهان دربـاره
انصــراف مــورایس از هــدایت

طلاییپوشان
8 - تیر - 1403

باشگاه سپاهان به خبر انصراف مورایس از سرمربیگری طلاییپوشان
واکنش نشان داد.

https://www.ipna.ir/?p=998820
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ژوزه مـورایس گزینـه سـرمربیگری
کره جنوبی شد

8 - تیر - 1403

ژوزه مورایس در لیست گزینههای سرمربیگری تیم ملی فوتبال کره
جنوبی قرار گرفت.

مـورایس: اسـتقلال از ایـن تسـاوی
سود برد/ ترجیح می دهم ستاره

نداشته باشم اما قهرمان شوم
8 - تیر - 1403

سرمربی تیم فوتبال سپاهان گفت: به نظرم تیم استقلال از تساوی بازی
ما برابر تیم پرسپولیس سود برد.

https://www.ipna.ir/?p=994519
https://www.ipna.ir/?p=994519
https://www.ipna.ir/?p=972253
https://www.ipna.ir/?p=972253
https://www.ipna.ir/?p=972253


مـورایس: لیـاقت بـرد برابـر ذوب
آهن را داشتیم/ زمانی نام مرا

صدا میزنند که دیگر نیستم
8 - تیر - 1403

سرمربی تیم فوتبال سپاهان گفت: شاید زمانی باشد که اسم من را صدا
بزنند؛ در حالی که مربی دیگری روی نیمکت است.

مـورایس: الهلال قـوی اسـت، امـا
لیاقت برد را داشتیم

8 - تیر - 1403

سرمربی تیم فوتبال سپاهان درباره شکست تیمش برابر تیم الهلال
عربستان و حذف از لیگ قهرمانان آسیا توضیحاتی را بیان کرد.

https://www.ipna.ir/?p=967898
https://www.ipna.ir/?p=967898
https://www.ipna.ir/?p=967898
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بازگشت مورایس به اصفهان/ آغاز
تمرینــــات ســــپاهان از روز

چهارشنبه
8 - تیر - 1403

سرمربی تیم فوتبال سپاهان پس از استراحت چند روزه برای دنبال
کردن فعالیتهای فنی و پیگیری تمرینات تیم وارد ایران شد.

مورایس: امیدوارم بازی خوب با
کیفیـت و بـا عـدالتی را شاهـد
بــاشیم/ بایــد بیشتــر از فکــر

کردن، عمل کنیم
8 - تیر - 1403
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ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان در کنفرانس خبری قبل از
بازی اظهارداشت: آرزو میکنم یلدا با خوشحالی برای هواداران
سپاهان ادامه دار باشد، آدمی هستم که زیاد راجع به مسابقه صحبت
نمیکنم اما امیدوارم بازی خوب با کیفیت و با عدالتی را شاهد

باشیم.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی ادامه داد: همه افراد
در زندگی خود با چالش مواجه میشوند که این چالشها برای رشد بهتر

است. باید درک کنیم و بیشتر از فکر کردن، عمل کنیم.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در خصوص خط حمله خوب تیم خود تصریح
کرد: تمرین و کار میکنیم تا به اهدافی که داریم برسیم. در این
مسیر بعضی بازیها کم و بعضی بازیها زیاد گل میزنیم. کاری که
میکنیم ساده نیست اما تمرین میکنیم تا بازیکنان بهترین عملکرد را

ارائه دهند.

مورایس اضافه کرد: انسان ضربان قلبی دارد که یکسان نیست اما ما
نمیخواهیم وضعیت تیم اینگونه باشد و قصد داریم در یک شرایط
متعادلی حرکت کنیم. اعتقاد دارم نباید هیچکس را دستکم بگیریم

زیرا هر کس ظرفیتی دارد و باید هر روز تلاش کنیم برای بهتر شدن.

وی با بیان اینکه اگر در بازار نقل و انتقالات بازیکنی باشد که به
تیم کمک کند برای جذب آن استقبال میکنیم، گفت: برای بهتر شدن تیم
راه های زیادی وجود دارد که یکی از آنها جذب بازیکن است اما بعد
از جذب بازیکن بحث قانون سقف بودجه پیش می آید که یکسری از تیمها
میتوانند این قانون را رد کنند و یکسری دیگر نمیتوانند آن را رد

کنند.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در رابطه با محرومیت زکیپور، قربانی و
هواداران سپاهان، اظهارداشت: این ۲ بازیکن را به دلیل تعداد
کارتی که دریافت کردند در اختیار نداریم و این هم چالشی است که



با آن رو به رو هستیم. خدا را شکر فقط سیاوشی مصدوم است و دیگر
بازیکنان را در اختیار داریم.

مورایس در خاتمه افزود: من با ناپدری و نامادری بزرگ شدم که
تنبیهات زیادی برای من در نظر گرفتند اما حالا که انسان بالغی شدم
آنها را میبخشم زیرا اون زمان روش دیگری بلد نبودند. درحال حاضر
هم وقتی افرادی فقط تنبیه را بلد هستند، ماهم مجبور هستیم

ببخشیم.

مـورایس: همـه درهـا بـرای صـعود
بـاز اسـت/ مقابـل الاتحـاد بایـد

باکیفیت باشیم
8 - تیر - 1403

ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان گفت: این تیم برای کسب
نتیجه مقابل الاتحاد باید نمایشی باکیفیت داشته باشد.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی در نشست خبری پیش از
دیدار با الاتحاد عربستان اظهارداشت: همانطور که میدانید دیروز به
کشور عربستان آمدیم، من رزهای زردی که در فرودگاه به ما دادند را
نیاوردم اما استقبال خیلی گرم از طرف نماینده باشگاه الاتحاد بود
که بعضی وقتها در بازی فوتبال کمترین اهمیت را دارد. این باشگاه
نماینده کشور عربستان است که در آینده میزبان جام جهانی خواهد

بود و بابت استقبال گرم در فرودگاه تشکر میکنم.

https://www.ipna.ir/?p=913566
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مورایس ادامه داد: واضح است که حریف ما به مرحله بعدی صعود کرده
است و انتظار یک عملکرد خیلی خوب از بازی امروز را داریم. فوتبال
برای این است که دوست پیدا کنیم و شور و شوق خودمان را نشان
دهیم. تنها احساساتی که میتوانیم ببینیم، همبستگی و شور و شوق
است. نمیدانم چه تیمی برنده میشود اما به نظر من فوتبال احترام
گذاشتن به مردم، هوادار و کسی است که در زمین آن بازی میکنیم.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در مورد اینکه سپاهان چقدر شانس صعود
دارد، خاطر نشان کرد: سؤالی است که باید در مورد آن فکر کنم و
بعد از خودم میپرسم که پس من اینجا چه کار میکنم، راهیابی به
مرحله بعد یک دستاورد است و اینجاییم که به دستاورد برسیم. امروز
با الاتحاد بازی داریم و همه درها برای صعود به مرحله بعد برای ما
باز است، اگر صعود کنیم خوشحال میشویم و اگر نه در لحظه بعدی این

کار را میکنیم.

وی در مورد تغییر مربی الاتحاد گفت: در فوتبال تغییرات زیادی وجود
دارد؛ مربیان، بازیکنان و حتی شرایط و داورها تغییر میکنند. باید
خودمان را وقف بدهیم، زندگی در حال تغییر است و هیچ تیمی یکسان
نخواهد بود. باید کار کنیم، آماده شویم و سعی کنیم مقابل همه
ً میشناسم. تیمها عملکرد خودمان را نشان دهیم. این مربی را کاملا
من رئال مادرید بودم و او هم زمانی مادرید بود. عملکرد تیم بستگی
به رهبریت دارد، الاتحاد با هر مربی همیشه الاتحاد است و میدانم
الاتحاد چه تیمی با چه ارزشهایی است و در جده چقدر هواداران این

تیم را دوست دارند، اما آماده رقابت مقابل الاتحاد هستیم.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان یادآور شد: خوشحالم که مقابل تیمی بازی
ــودم ــان خ ــم و بازیکن ــه میشناس ــانی دارد ک ــه بازیکن ــم ک میکنی
بودهاند،کریم بنزما سه سال در مادرید با من بود، فابینیو را
مورینیو به تیم بزرگسالان آورد و زمان خیلی زیادی را با این
بازیکن گذراندم، تیمی که باعث افتخار است که برابر آنها بازی
کنیم. اگر شرایط طبیعیتر بود شاید نتیجه مساوی میشد. الاتحاد تیم
باکیفیتی است و باید باکیفیت باشیم. فرقی نمیکند چند گل بخوریم
یا بزنیم، باید عملکرد خوبی را نشان دهیم. تیم حریف قابل احترام

است و از آینده خبری نداریم.


